
Initiativärende till kommunstyrelsen den 11 november 2020 
Moderaterna och Vänsterpartiet 
  
Då ärendet om att bygga en ny isarena i Uppsala återigen har aktualiserats och att det bereds ett nytt 
reviderat ärende till KF i december 2020 så tycker vi att ärendet även borde omfatta en ny och 
uppdaterad kalkyl samt en uppdatering av förslaget för läget på Kölen. Detta då tidigare underlag 
från kommunen pekat på att vi skulle kunna få mer arena till en lägre kostnad vid placering kölen och 
för att ärendet skall få en så bred och relevant belysning som möjligt utifrån ett jämförande 
perspektiv. 
  
Med hänvisning till ovanstående föreslår vi:  
 
Att  kommunstyrelsen beslutar att utredningen angående ny isarena även skall omfatta ett 

nytt reviderat förslag avseende funktion och kostnader för läget vid kv. Kölen. 
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